

Bill C-333, An Act to divide the calendar year into three parliamentary semesters.—*Mr. Baker* (Grenville—Carleton).

Bill C-334, An Act to amend the Canada Evidence Act (incriminating statements).—*Mr. Orlikow*.

Bill C-335, An Act to amend the Official Languages Act.—*Mr. Jones*.

Bill C-336, An Act to provide for the establishment of the Office of Archeological Curator for Canada.—*Mr. Watson*.

Bill C-337, An Act to readjust the representation of Québec in the House of Commons and to readjust the electoral districts in Québec.—*Mr. Caouette* (Villeneuve).

Bill C-338, An Act to amend the Canada Water Act.—*Mr. Wenman*.

Bill C-339, An Act to amend the Citizenship Act.—*Mr. Munro* (Esquimalt—Saaneich).

Bill C-340, An Act respecting employment with the Government of Canada not covered by the Public Service Employment Act.—*Mr. Orlikow*.

Bill C-341, An Act to provide for the establishment of an Indian-Eskimo Employment Authority.—*Mr. Watson*.

Bill C-342, An Act to amend the Electoral Boundaries Readjustment Act.—*Mr. Lambert* (Edmonton West).

Bill C-343, An Act to amend the Canada Pension Plan (disability pension).—*Mr. Caccia*.

Bill C-344, An Act to provide for the constitution of a Federal Transport Commission of Inquiry (impartial investigation of transport accidents).—*Mr. Forrestall*.

Bill C-345, An Act to amend the Railway Act (definitions).—*Mr. Brisco*.

Bill C-346, An Act to amend the Northern Inland Waters Act.—*Mr. Wenman*.

Bill C-347, An Act to provide for emergency measures to deal with the inflation of prices.—*Mr. Caouette* (Villeneuve).

Bill C-348, An Act to amend the Criminal Code (cruelty to animals).—*Mr. McKinnon*.

Bill C-349, An Act to amend the constitution of Canada (federal general elections).—*Mr. Malone*.

Bill C-350, An Act to amend the Divorce Act (alimony and maintenance orders).—*Mr. Huntington*.

Bill C-351, An Act to amend the Canada Labour Code (right to work).—*Mr. Whiteway*.

Bill C-352, An Act to amend the Federal Court Act (disclosure of documents).—*Mr. Oberle*.

Bill C-353, An Act to amend the Canada Elections Act (use of contributions).—*Mr. MacGuigan*.

Bill C-354, An Act to amend the Department of the Environment Act (fisheries).—*Mr. McGrath*.

Bill C-355, An Act to amend the Fisheries Act.—*Mr. Wenman*.

Bill C-333, Loi divisant l'année civile en trois trimestres parlementaires.—*M. Baker* (Grenville—Carleton).

Bill C-334, Loi modifiant la Loi sur la preuve au Canada (déclarations incriminantes).—*M. Orlikow*.

Bill C-335, Loi modifiant la Loi sur les langues officielles.—*M. Jones*.

Bill C-336, Loi prévoyant la création d'un bureau du curateur d'archéologie du Canada.—*M. Watson*.

Bill C-337, Loi rajustant la représentation du Québec à la Chambre des communes et révisant les circonscriptions électorales du Québec.—*M. Caouette* (Villeneuve).

Bill C-338, Loi modifiant la Loi sur les ressources en eau du Canada).—*M. Wenman*.

Bill C-339, Loi modifiant la Loi sur la citoyenneté.—*M. Munro* (Esquimalt—Saaneich).

Bill C-340, Loi concernant les emplois au gouvernement du Canada qui ne sont pas régis par la Loi sur l'emploi dans la Fonction publique.—*M. Orlikow*.

Bill C-341, Loi prévoyant la création d'un bureau d'emploi des Indiens et des Esquimaux.—*M. Watson*.

Bill C-342, Loi modifiant la Loi sur la révision des limites des circonscriptions électorales.—*M. Lambert* (Edmonton-Ouest).

Bill C-343, Loi modifiant le Régime de pensions du Canada (pension d'invalidité).—*M. Caccia*.

Bill C-344, Loi prévoyant l'établissement d'une Commission fédérale d'enquête sur les transports (enquêtes impartiales en matière d'accidents de transport).—*M. Forrestall*.

Bill C-345, Loi modifiant la Loi sur les chemins de fer (définitions).—*M. Brisco*.

Bill C-346, Loi modifiant la Loi sur les eaux intérieures du Nord.—*M. Wenman*.

Bill C-347, Loi prévoyant des mesures d'urgence pour traiter de la hausse des prix.—*M. Caouette* (Villeneuve).

Bill C-348, Loi modifiant le Code criminel (cruauté envers les animaux).—*M. McKinnon*.

Bill C-349, Loi modifiant la constitution du Canada (élections générales fédérales).—*M. Malone*.

Bill C-350, Loi modifiant la Loi sur le divorce (ordonnances de pension alimentaire).—*M. Huntington*.

Bill C-351, Loi modifiant le Code canadien du travail (droit au travail).—*M. Whiteway*.

Bill C-352, Loi modifiant la Loi sur la Cour fédérale (divulgarion de documents).—*M. Oberle*.

Bill C-353, Loi électorale du Canada (emploi des contributions).—*M. MacGuigan*.

Bill C-354, Loi modifiant la Loi sur le ministère de l'Environnement (pêches).—*M. McGrath*.

Bill C-355, Loi modifiant la Loi sur les pêcheries.—*M. Wenman*.